
Dabata o boreliozie

Dodano: 28.10.2008

28.10.2008
Boreliozy nie można wyleczyć przez branie antybiotyków przez 2-3 tygodnie, mówi Stowarzyszenie
Chorych na Boreliozę.
 
W Bielsku-Białej, 5 października odbyła się debata o boreliozie.

?  W Stanach Zjednoczonych istnieje grupa lekarzy,  skupionych wokół  tzw. IDSA, która lobbuje
fałszywe stanowisko wobec borelli. Niestety ich założenia są przyjmowane przez innych lekarzy,
także  polskich,  którzy  twierdzą,  że  jest  to  choroba łatwa do  wyleczenia  za  pomocą 2-3
tygodniowej terapii antybiotykowej. Rzeczywistość temu przeczy ? grzmiała podczas debaty
Katarzyna Kmieć, wiceprezes Stowarzyszenia Chorych na Boreliozę, która sama walczy z tą chorobą
już od 28 miesięcy.
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